
Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

z dnia 18 grudnia 2018 roku.

Rozpoczęcie obrad – godz. 14:30

Zakończenie obrad – godz. 17:20 

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W komisji  ponadto  uczestniczy:  Pan  Błażej  Konkol  –  Wójt  Gminy,  Pani  Zofia  Gorzyńska  –

Skarbnik Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński, na podstawie listy obecności, poinformował,

że brakuje radnych:  Władysława Kanki oraz Romana Olszewskiego. 

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Rady -  poinformował,  że na dzisiejszym posiedzeniu zostanie  przeprowadzona

dokładna analiza budżetu na 2019 rok oraz omówione zostaną materiały IV sesji Rady Gminy. 

Odczytał proponowany porządek obrad sesji.

I CZĘŚĆ

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

3. Podjęcie  uchwały w sprawie  zmiany wieloletniej  prognozy finansowej  na lata  2018-2032 -

referuje Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy

Trąbki Wielkie na 2019 rok - referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;

5. Podjęcie  uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji  Skarg,  Wniosków i Petycji

Rady Gminy Trąbki Wielkie na 2019 rok - referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący

Rady Gminy;

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Trąbki

Wielkie na 2019 rok - referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;

7. Podjęcie  uchwały  w   sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego  w  celu  udzielenia

wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata

2019-2023 - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
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8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  zwrotu  wydatków w zakresie  dożywiania  w

formie  posiłku  lub  świadczenia  rzeczowego  w postaci  produktów żywnościowych dla  osób

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu osłonowego w

zakresie  dożywiania  „Posiłek  w  szkole  i  w domu”  na  lata  2019-2023-  referuje  Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;

II CZĘŚĆ BUDŻET 2019 

10. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2019 wraz z uzasadnieniem - referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

11. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata

2019-2032 - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

12. Przedstawienie opinii Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy – referuje

Pan Marian Płotka  Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego;

13. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie projektu budżetu

Gminy na  2019 rok  i  wieloletniej  prognozy finansowej  na  lata  2019 -  2032– referuje  Pan

Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

14. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy Trąbki Wielkie w sprawie wniosków radnych i opinii

komisji - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

15. Dyskusja nad wniesionymi poprawkami - głosowanie;

16. Podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia  wieloletniej  prognozy finansowej na lata 2019-2032-

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019-  referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

18. Wystąpienia sołtysów;

19. Wolne wnioski. 

Ad 2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018.

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  odczytała  uzasadnienie  uchwały  z  uwzględnionymi

zmianami. 

Radna  Justyna  Perka –  zapytała  o  koszt  budowy pomnika  w Trąbkach  Wielkich  –  48  tys.  zł.

Zapytała, czy ktoś ten kosztorys przeanalizował. 
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Radny Marek Czerwiński – stwierdził, że na poprzednich sesjach rada w zmianach budżetowych

już zabezpieczała wcześniej na budowę pomnika środki. 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – podała, że zabezpieczana wówczas była kwota 47 tysięcy

na  cykl  uroczystości,  ale  nie  było  wówczas  mowy o  budowie  pomnika  w Trąbkach  Wielkich.

Przyznała,  że  była  to  dotacja  dla  GOKSiRu na zorganizowanie również obchodów 100 -  lecia

Odzyskania Niepodległości.  Zwróciła  uwagę,  że mówimy o uchwale  w sprawie  zmian budżetu

Gminy z 12 października 2018r. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której Radny Marian Płotka stwierdził, że w

kosztach  tych  uwzględnione  jest:  przesunięcie  ogrodzenia,  budowa  masztu  i  to  tyle  wszystko

kosztuje. 

/do posiedzenia komisji dołączył Wójt Gminy Błażej Konkol/ 

Ad 3 . Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-

2032.

Radna Wioleta Frydrych – zapytała,  czy we wieloletniej  prognozie finansowej są uwzględnione

zmiany na budowę kanalizacji w Sobowidzu.

Skarbnik Gminy – poinformowała,  że nie,  ponieważ było to uwzględnione na poprzedniej sesji

Rady Gminy.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał,  czy  są  jeszcze  jakieś  pytania  do  zmian.  Brak  pytań.

Zaproponował, aby przejść do omówienia  II części sesji dotyczącej budżetu Gminy na 2019r. 

Ad 10. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2019 wraz z uzasadnieniem.

Wójt Gminy – poinformował, że tradycyjnie na sesji syntetycznie przedstawi w formie prezentacji

cały  plan  budżetu  na  2019  rok.  Poinformował,  że  budżet  został  skonstruowany  zgodnie  ze

wskaźnikami. Przedstawił poszczególne kwoty dochodów i wydatków zaplanowanych w budżecie

na przyszły rok. Podał, że na stronie 22 projektu budżetu Gminy jest część dochodowa. Z  części tej

można  wyczytać  skąd  w  budżecie  Gminy  biorą  się  pieniądze.  Gmina  otrzymuje  dotacje  i

subwencje.  Dodatkowo Gmina otrzymuje ok.  40% z udziału z podatku dochodowego z Urzędu

Skarbowego od każdego mieszkańca na stałe zamieszkałego na terenie Gminy. Wójt Gminy zwrócił

uwagę, że dla Gminy ważne jest, aby mieszkaniec Gminy rozliczał się w Urzędzie Skarbowym w

Pruszczu Gdańskim, aby był zameldowany w Gminie, wówczas Gmina otrzyma zwrot podatku za

mieszkańca. Kolejno Wójt Gminy omówił dokładnie poszczególne paragrafy informując radnych,

co kryje się pod każdym z nich. Objaśnił radnym, co to jest subwencja, czyli  środki z państwa

przelane do budżetu Gminy. Znaczącą subwencją, która wpływa do budżetu Gminy, jest subwencja

oświatowa.   Przeznaczana  jest  ona  do  wykorzystania  w  oświacie.  Kolejno  omówił  znaczenie

dotacji. Podał, że dotacja różni się od subwencji tym, że jest przydzielona stricte na dany cel, na

który musi zostać wykorzystana. Na koniec omawiania strony dochodowej Wójt Gminy podkreślił,

że łączny dochód Gminy wynosi  62 mln 189 tys. zł.
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Wydatki:  Wójt  Gminy  przedstawił  i  wyjaśnił  kolejne  pozycje  dotyczące  wydatków  Gminy.

Zaznaczył,  że  największa  pozycja  wydatków  dotyczy  działu  rolnictwa  -   budowa  sieci

kanalizacyjnej  i  wodociągowej  w  aglomeracji  Sobowidz.  Kolejno  omówił  pozostałe  pozycje

wydatków. Wyjaśnił  radnym, czego dotyczy rezerwa i kiedy można z niej korzystać. Z wyjaśnień

Wójta  wynika,  że  z  pozycji  dotyczącej  rezerwy  Wójt  może  korzystać  w  przypadku  nagłych

wypadków np. pożary, pomoc dla OSP, itp. W dalszych wyjaśnieniach Wójt Gminy zwrócił uwagę

na  wzrost  kosztów o  34% za  wywóz  odpadów komunalnych.  Stwierdził,  że  taka  sytuacja  jest

dużym problemem dla Gminy. Z tych względów, przymierza się, aby usługę tę, przejął ZGKiM w

Trąbkach Wielkich. Zaznaczył, że Gmina na przejęcie tych usług potrzebuje jednak czasu, należy

odpowiednio do tego się  przygotować. Przygotowania te planuje rozpocząć w przyszłym roku.

Dodał, że do 2020 roku  ZGKiM musi zostać przekształcony do wykonywania tego typu usług.

Prosi Radnych o zadawanie pytań w sprawie budżetu na 2019r.

Radny Jan Selka – w poprzedniej kadencji rozpoczęliśmy, a w obecnej kadencji należy zakończyć

budowę  odwodnienia  ulic  w  Kleszczewie:  Wierzbowej,  Jaśminowej  i  Brzozowej.  Nie  widzi

zabezpieczonych środków na ten cel w omawianym budżecie Gminy. Zapytał, czy środki na ten cel

będą przesunięte z rezerwy. 

Wójt Gminy – poinformował, że po ostatnim spotkaniu z mieszkańcami Kleszczewa, weryfikujemy

kosztorys.  Mieszkańcy chcą partycypować w kosztach,  ale  nie  w tak dużym obszarze.  Ma być

wzięty pod uwagę tylko teren, gdzie są budynki. Początkowo mieliśmy na względnie zmeliorować

cały  teren  przeznaczony  pod  budownictwo.  Projektant  robi  wersję  bardziej  okrojoną  w  tym

zakresie. 

Radny Jan Selka – proszę o ponaglenie w ZGKiM w Trąbkach Wielkich o wyczyszczenie pseudo-

rowu na ul. Brzozowej, albo wykonać pseudo studnię wodną z przykrywą. Mieszkańcy proszą o

pogłębienie tego rowu - pompa się zamula. 

Wójt Gminy – poinformował, że część terenów, leżących poniżej, nie będzie objęta tym systemem.

Projekt jest przygotowany. Zapewnił, że będzie na pewno, w tej sprawie, spotkanie z mieszkańcami.

Dodał, że  projekt kosztował 20 tys. zł. Temat cały czas jest realizowany. 

Przewodniczący Rady Gminy – przypomniał, że miała zostać zrealizowana na ul. Morenowej –

instalacja lamp oświetleniowych. Mieszkańcy o to pytają. 

Wójt Gminy – poinformował, że musi to sprawdzić. 

Radny Krystian Sadowski – również nawiązał do braku oświetlenia na ul. Klonowej w Kłodawie 

Wójt  Gminy –  zaproponował,  żeby sprawę oświetlenia  kompletowo omówić  przy pracowniku,

który  zajmuje  się  inwestycją  dotyczącą  budowy oświetlenia  na  terenie  gminy,  bo  nie  pamięta

pojedynczych lamp, gdzie są w planie usytuowanie.  Przeszedł dalej do omawiania budżetu Gminy

nawiązując do  zmienionej  reformy oświatowej  -  likwidacji  Gimnazjum i  tworzenia większego

przedszkola. 

/posiedzenie opuściła Radna Wioleta Frydrych/
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Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze pytania do budżetu Gminy na 2019r. 

Radny Sławomir Mazurek – zapytał o planowaną budowę targowiska. 

Wójt  Gminy –  będziemy  płacili  za  utrzymanie  czystości,  oświetlenia.  Większej  dopłaty  do

utrzymania tego nie powinno być, pobierać będziemy opłaty targowe. 

Przewodniczący Rady Gminy – nawiązał do budowy „Domu Ulgi w cierpieniu” zapytał, czy w tym

budżecie przewidujemy jakieś próby rozpoczęcia budowy tego domu. 

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  mamy zabezpieczoną  kwotę  w wysokości  10  tyś.  zł.  Projekt

Gmina otrzymała od parafii. Parafia poniosła koszty za wykonanie tego projektu. Gmina niestety

musi projekt ten uaktualnić. Będzie to dom dziennego pobytu i całodobowego pobytu. 

Przewodniczący Rady Gminy – poruszył  temat  komunikacji.  Stwierdził,  że  w przyszłorocznym

budżecie nie przewidujemy rozwiązania problemu komunikacyjnego na terenie Gminy. Uważa, że

środki takie powinny być na ten cel przewidziane. Problem ten cały czas jest. 

Wójt  Gminy –  żeby  uruchomić  profesjonalną  komunikację  wywiesza  się  ogłoszenie  zgodne  z

ustawą o transporcie. Ogłoszenie musi być wywieszone na pół roku przed rozpoczęciem tego typu

komunikacji i dopiero po pół roku od wywieszenia ogłoszenia, można rozpocząć działanie w tym

zakresie. Dopiero wówczas będzie mogła Gmina zawrzeć umowy i wówczas dopiero, Gmina będzie

musiała mieć na ten cel zabezpieczone środki. Temat ten wróci w połowie 2019 roku. Na chwilę

obecną nie jestem w stanie oszacować kosztów na ten cel. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Radny Jan Selka – nawiązał do problemu komunikacji.  Czy jest możliwość, aby autobus, który

obecnie  jeździ  na  trasie   Drzewina  –  Trąbki  Wielkie,  jeździł  przez  rondo  w  Kleszczewie.

Mieszkańcy z górnego Kleszczewa na przystanek mają od 2,5 do 4 km.  

Wójt Gminy – uważa, że na tę chwilę niewiele można wskórać. Stwierdził, że  przy takiej zmianie

wszystko się wydłuża.  

Radny Grzegorz Żukowski – zapytał, czy jest możliwość postawienia ławek przystankowych przy

przystankach.

Przewodniczący Rady Gminy – poprosił o powrót do budżetu gminy. Zapytał, czy są pytania do

budżetu  gminy.   Brak  uwag.  Zaproponował,  aby  przejścia  do  omówienia  uchwały  w  sprawie

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2032.

Ad 11. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata

2019-2032.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – podała, że uchwała ta jest pochodna budżetu tylko jest

rozłożona na wiele lat.  Została zsynchronizowana ze zmianami budżetowymi zaplanowanymi w

budżecie Gminy na 2019r. 

Wójt Gminy – zwrócił się do Radnych z prośbą, aby Radni jeżeli będą mieli pytania na sesji to żeby

je zadawali. 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  prosi,  aby  Radni  na  sesji,  jeżeli  będą  mieli  pytania  podczas
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prezentacji, to zadawali je dopiero na koniec prezentacji. Kolejno zapytał, czy są jeszcze pytania do

Wieloletniej Prognozy Finansowej. Brak pytań.

CZĘŚĆ I

Ad 4, 5 i 6 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  stwierdził,  że  punktu  dotyczącego  planów  prac  komisji  nie

będziemy teraz omawiać. Dodał, że plany zostały wypracowane przez komisje. Proponuje przejście

do punktu 7,8 i 9.

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium  dochodowego w celu udzielenia

wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata

2019-2023.

Wójt Gminy – podał, że wsparcie funkcjonuje generalnie w każdej placówce oświatowej. Wszystko

zależy od dochodu uzyskanego w rodzinie.  Kryteria  dochodowe są wyjaśnione w uzasadnieniu

uchwały. Dodał, że na ten cel Gmina otrzymuje dotacje. 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  podał,  że  kryteria  dochodowe  są  dokładnie  wyjaśnione  w

załączonym uzasadnieniu do projektu uchwały. Zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania

w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.

Wójt Gminy – poinformował, że w tym przypadku obowiązują  zasady  kiedy rodzic (dziecko) nie

kwalifikuje się do programu i wówczas  § 1. uchwały brzmi: „  Odstępuje się od żądania zwrotu

wydatków  w  zakresie  dożywiania  w  formie  posiłku  albo  świadczenia  rzeczowego  w postaci  produktów

żywnościowych dla osób i rodzin wymienionych w uchwale Rady Ministrów z dnia 15 października 2018 r. w

sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019- 2023.

(M.P. z 2018 r., poz. 1007), jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej, dochód osoby w rodzinie lub

dochód rodziny nie przekracza wysokości 150% kryterium dochodowego, określonego w art. 8 ust. 1 ustawy

o pomocy społecznej.”

Przewodniczący Rady   Gminy – zapytał  jak to  rozumieć,  w poprzedniej  uchwale były posiłki  i

kryteria dochodowe. W tym przypadku również są  kryterium dochodowe. 

Wójt Gminy – wyjaśniając podał, że nie można przekraczać kryterium dochodowego. Jeżeli ktoś

przekracza 150% kryterium dochodowego, to musi dopłacić, albo po prostu nie korzysta z tego. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Ad  9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  wieloletniego  rządowego  programu

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.

Wójt Gminy – poinformował że uchwała jest powiązana z poprzednimi projektami.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Zwrócił uwagę, ze w

tym  jak  i  w  dwóch  poprzednich  projektach  uchwał  w  ostatnim  paragrafie  jest  dwukrotnie

potwierdzenie wejścia w życie i z zapisu w tych projektach uchwał należy wykreślić słowa: „(…) z

mocą obowiązująca od 1 stycznia 2019r.” – na sesji poprosimy jeszcze o potwierdzenie mecenasa,
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co do wykreślenia tych słów. 

          

Ad 19. Wolne wnioski 

Wójt Gminy poinformował, że wycofał projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłat dla taryfowych

grup odbiorców w ramach zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków

oraz cen innych usług z poprzedniej sesji Rady Gminy. Zgłosi wniosek o wprowadzenie projektu tej

uchwały  do  porządku  sesji.  Kolejno  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  uchwały.  Poinformował,  że

zmieniły się zasady ustalania stawki ceny wody. Po wejściu w życie ustawy Polskie Wody, to one

zatwierdzają taryfy za wodę. Jeżeli chodzi o taryfę za wodę, to jest stawka jednoroczna, natomiast

stawka za  odprowadzanie  ścieków jest  przyjęta  na  okres  3  lat.  Na dzień  dzisiejszy stawka  za

odprowadzanie wody to kwota 3,70 zł brutto. Rada Gminy może maksymalnie podnieść cenę wody

do kwoty 3,61 zł netto. A teraz zatwierdzamy dopłatę do tej taryfy, Rada nie ustala ceny wody.

Zwrócił  uwagę,  że  po  dokonanej  analizie  uchwały  wszystkich  kosztów  –  nie  zgadza  się  z

metodologią liczenia ceny wody w wyniku kalkulacji dokonanej przez Polskie Wody.  

Przewodniczący Rady Gminy – dopłata pozostanie dalej 26 gr.

Wójt Gminy – podał, że tak, jeżeli zmienimy dopłatę, to zmieni się cena wody dla mieszkańca.

Jeżeli chodzi o ścieki, to Wody Polskie zatwierdziły taryfy na okres również 3 lat, z podziałem na

lata i  z założeniem, że w perspektywie tych trzech lat  cena za ścieki będzie wzrastać. W 2019

stawki proponowane dla grupy I – to 8,52 zł. netto/9,20 zł brutto. Kolejno, w roku 2020, stawka

wzrośnie o 20 gr. netto i w roku kolejnym – 2021 również wzrośnie o 20 gr. netto. 

Radny Ryszard Budzyński – zwrócił uwagę, że z tej perspektywy, cena wody nie jest duża, ale

jeżeli chodzi o ścieki to mieszkańcy są różnie traktowani, część jest dotowana a część nie i wywozi

swoje nieczystości za swoje prywatne środki. 

Wywiązała się dyskusja w sprawie wywozu nieczystości. 

Radny Jan Selka – zapytał, czy Gmina przyjmuje na oczyszczalnie, ścieki z poza terenu Gminy i

czy jest to kontrolowane.

Radny Ryszard Budzyński – podął, że jest wpisywany adres z pod którego przywiezione zostały na

oczyszczalnie ścieki. 

Radny Jan Selka – zwrócił uwagę, że sam widział, jak załadowany wóz asymilacyjny wjeżdżał na

teren gminy i jechał na rozładowanie prosto na oczyszczalnie w Trąbkach Wielkich. 

Na temat zrzutów ścieków na oczyszczalni ścieków wywiązała się dłuższa dyskusja, którą przerwał

przewodniczący Rady Gminy i zapytał, czy wszyscy rozumieją potrzebę wprowadzenia do sesji

projektu uchwały w sprawie ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców w ramach zbiorowego

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków oraz cen innych usług.

Wszyscy rozumieją potrzebę wprowadzenia projektu uchwały. 

Radny Grzegorz Żukowski –  nawiązał  do możliwości  usytuowania tymczasowych ławeczek na

przystankach przy obecnie remontowanej drodze wojewódzkiej nr 222.

Przewodniczący Rady Gminy –  zwrócił  uwagę,  że  obecnie  jest  to  plac  budowy i  interwencja
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stawiania dodatkowych elementów wymaga zgody

Wójt Gminy – przyznał, że jest to dla podróżnych kłopotliwe, ale należy uzbroić się w cierpliwość. 

Kolejno wywiązała się dyskusja w temacie planowanych ilości budowy wiat przystankowych na

terenie Gminy, w trakcie której Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby wzorem innych

Gmin, na przystankach na terenie naszej Gminy, reklamować naszą Gminę. Podobnie przyjęło się,

czy to w Pruszczu Gdańskim, czy w Gdańsku. 

Radny Jan Selka – wnioskuje o dostarczenie do sesji harmonogramu odśnieżanie dróg Gminnych. 

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  na  stronie  internetowej  Urzędu  Gminy  w  zakładce  Zakład

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  w Trąbkach Wielkich jest zamieszczony już wykaz dróg

i ich kolejność odśnieżania. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Brak pytań. Podziękował

wszystkim za czynny udział i zamknął  posiedzenie komisji.  

Sporządziła Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                   Zbigniew Leszczyński
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